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ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. travnja 2023. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana Podbojec, Snježana 

Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i Tihomir Buden 

 

NENAZOČNI VIJEĆNIK: Miroslav Možanić 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Mihaela Košić – voditeljica 

zapisnika 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 12 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

Predsjednik – prije otprilike mjesec dana održao se sajam „Đurđica“ u Jurketincu i od onda 

su štandovi turističke zajednice naslonjeni na zid. Svi smo dali novce za te štandove, pa 

molim da se direktor Markoma pobrine za njih, ako već direktorica turističke zajednice nije. 

Zatim, na snazi je već neko vrijeme novi Zakon o svjetlosnom onečišćenju i morali budemo 

se vrlo brzo u nekim stvarima uskladiti po tome Zakonu. Ako se ne varam, rok je godinu dana 

za usklađivanje,  pa me zanima kako tu stojimo? 

Načelnik – što se tiče spomenutog Zakona mi smo već počeli primjenjivati njegove odredbe, 

po pitanju astronomskog sata. Znači sva rasvjetna tijela koja nabavljamo imaju već ugrađeni 

taj sustav. Kada završimo sa postavljanjem led rasvjete u Bikovcu, Koretincu, Biljevcu i 

Donjem Ladanju, tada će rasvjeta biti usklađena po tom Zakonu. 

Predsjednik – po tome bi onda trebalo odrediti zone koje budu osvjetljene, a koje ne. Na 

nekim područjima, prošlih godina smo postavili previše lampi, ne našom greškom, te ćemo 

morati neke stvari reducirati. Onda bi mogli te lampe upotrijebiti na područjima gdje ih još 

nemamo. 

Načelnik – znate i sami da rasvjeta po trafostanicama nije samo dok se osvjetljavaju neke 

naše lokalne ceste, županijske ceste ili državne ceste, to nije razgraničeno i moramo vidjeti sa 

Elektrom kakve postavke možemo primijeniti da imamo zone stalne rasvjete, odnosno 

umjerene prema Zakonu. 

Predsjednik – prije tri godine smo krenuli sa izmještanjem mjernih mjesta, mislim da smo 

riješili Donje Ladanje. Da li smo proteklu ili ovu godinu napravili što po tome pitanju, jer još 

imamo jako puno trafostanica gdje nisu izmještena mjerna mjesta. 

Načelnik – čekamo HEP da se oslobode svojih radova i da se vremenski uvjeti poslože, i ne 

samo za izmještanje tih mjernih mjesta već i za postavljanje novih stupova i novu 

niskonaponsku mrežu. 
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Predsjednik – izmještanje mjernih mjesta treba požuriti, zato jer nam je to jedan od 

preduvjeta da možemo regulirati javnu rasvjetu, i to sami, a ne da ovisimo o HEP-u. 

S. Cerjan – interesira me da li se za vrijeme naših proštenja naplaćuju štandovi koji se koriste 

i koliko? I da li postoji mogućnost da se počinje naplaćivati korištenje javnih površina koje su 

u vlasništvu Općine Maruševec? Recimo nogometna igrališta koja se koriste za ugostiteljske 

usluge i slično. 

Načelnik – po pitanju naplate javnih prostora, Odlukom je regulirano da ne naplaćujemo 

javni prostor, o tome možemo razgovarati, ali mislim da su iznosi naknada za korištenje 

javnih prostora mizerni te nakon dvije godine zatvaranja, moramo se nekako vratiti na stare 

staze po pitanju proštenja i štandova. Vidimo da nakon 2020. i 2021. godine nema baš previše 

zainteresiranih za korištenje javnih prostora, a kada se postigne neki veći interes, možemo 

razmišljati o naplati korištenja javnog prostora. 

S. Cerjan – čula sam da je na proštenju kod sv. Roka komunalni redar hodao oko tih štandova 

i  naplaćivao nešto. 

Načelnik – nije točno. 

T. Buden – možemo li dobiti više informacija vezanih uz projekt izgradnje svjetlovodne 

mreže, jer mi neke stvarni nisu jasne. Kada bi se krenulo s tim, da li budu mještani tu nešto 

morali plaćati? Pa da li nam možete reći nešto više o tome. 

Načelnik – što se tiče „IoT sustava“, radi se o projektnoj dokumentaciji za izgradnju „Internet 

of things“ sustava, ali usporedno s tim smo prijavili i projektnu dokumentaciju za izgradnju 

širokopojasnog interneta. Ono o čemu smo govorili na press konferenciji jest da je svim trima 

Općinama  zasebno odobren projektni prijedlog. I nakon što raspišemo javnu nabavu i 

dobijemo određene ponude za projektnu dokumentaciju te nakon što će dokumentacija i za 

„IoT sustav“ i za širokopojasni internet biti spremna, onda ćemo moći taj projekt prijaviti na 

natječaj Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Do 2026. bi se taj natječaj trebao raspisati 

odnosno trebali bi se projekti provesti. Hoće li  to biti tako, ja se nadam da će biti određene 

dosljednosti po tome pitanju, a ne kao što je bilo po pitanju kulturnog centra, gdje smo 

pripremali projektnu dokumentaciju, pa država nije raspisivala natječaj za tu namjenu, ali je 

onda raspisala za centre za posjetitelje, pa smo onda morali pripremljenu projektnu 

dokumentaciju mijenjati. 

T. Buden – vezano uz hvalevrijedan projekt nogometnog kluba u Jurketincu vezan uz 

uređenje svlačionica, htio bi to pohvaliti, a ujedno i pitati da li se to planira napraviti i na 

„Metalcu“? Valjda ste upoznati da su tamo svlačionice u puno gorem stanju, a pogotovo WC. 

Tamo se svaki tjedan održava po pet-šest utakmica, a jako je loša infrastruktura. 

Načelnik – bilo je određenih investicija u sportski objekt u Donjem Ladanju ranijih godina 

što se tiče energetske obnove. Prošle godine je ugrađeno grijanje, te se iz godine u godinu te 

stvari rješavaju. Za sada nismo primili nikakav zahtjev od nogometnog kluba Rudar da bi se 

to trebalo urediti, ali možemo obići objekt i vidjeti što se može napraviti u nekom kraćem 

roku. Uostalom, što se tiče nogometnog kluba u Jurketincu, tu je puno gora situacija nego u 

Donjem Ladanju. 

T. Buden – vezano za smeće oko igrališta na „Metalcu“, pogotovo vikendom, dobio sam slike 

i to je katastrofa koliko ima smeća. Na koji način bi to nadzirali i kako bi to riješili? 

Nogometaši nisu plaćeni da skupljaju smeće koje tamo ostave djeca i ostali.  



3 

 

Načelnik –što se tiče smeća moramo polaziti od samih sebe i nekakvog kućnog odgoja. 

Skrenuo sam već pozornost i nogometnom klubu, da ako održavaju nogometno igralište, onda 

ne vidim razlog zašto ne bi održavali i prostor oko igrališta. 

T. Buden – oni moraju čistiti, a nisu plaćeni da čiste za nekim. Kao nogometaši čiste za 

sobom, ali svaki vikend ujutro kad dođu natrag nađu smeće. Danas su imali dvije utakmice i 

poslali su mi slike na kojim možete vidjeti koliko je to smeća. Oni nisu plaćeni da čiste to 

smeće. Mora se to riješiti na neki način. 

Načelnik – a tko je plaćen da čisti po igralištima smeće? Meni su se isto već žalili na to smeće 

i ja nažalost ne mogu biti na igralištu i gledati tko se tamo zadržava i tko baca smeće. Ali 

mislim da bi jedna usmena opomena ljudima koji se tamo zadržavaju i bacaju smeće bila 

dovoljna. Općina je na inicijativu vijećnice Cerjan postavila kante za smeće te mislim da ne bi 

trebao biti problem da se te kante jednom tjedno isprazne, ako već klub održava prostor oko 

samog igrališta, onda ne bi trebao biti problem i za dječje igralište. 

T. Buden – vezano za udruge, zanima me tko su članovi povjerenstva za ocjenjivanje prijava? 

Pročelnica – Tomica Kelemen, Anica Vincek i ja. 

Predsjednik – vidio sam da su danas dodijeljena sredstva udrugama, pa me interesira 

organizacija udruge „ŠNK Rudar 47“, vezano uz održavanje Skupština jer koliko se vidi u 

Registru udruga da nisu održali Skupštinu zadnjih tri godine. Imaju imenovanog predsjednika 

iz 2019. godine koji ne egzistira, pa da li ta udruga uopće više djeluje? 

Načelnik – tražiti ćemo očitovanje. 

J. Kundija – Gradiček – treba pogledati i u Registru neprofitnih organizacija kakva je bila 

promjena. 

Pročelnica – upisani su u Registar neprofitnih organizacija.  

J. Kundija – Gradiček – da, ali treba provjeriti promjene, jer u roku 8 dana trebaju prijaviti 

promjenu. 

R. Podbojec – udruge moraju u roku od 60 dana od održane Skupštine predati zapisnik tijelu 

nadležnom za poslove opće uprave, a to je sad ured državne uprave u Varaždinskoj županiji.  

Ako to ne naprave u dvostrukom roku od onog koji je propisan za održavanje Skupštine, onda 

tijelo državne uprave pokreće postupak po službenoj dužnosti. 

T. Buden – samo da se nadovežem, koliko sam čuo Skupština bude jer budu sad mijenjali 

predsjednika. 

Pročelnica – oni su upisani kao aktivna udruga u Registru udruga te su evidentiranu u 

Registru neprofitnih organizacija.  i dostavili su svu potrebnu dokumentaciju koja je propisana 

Javnim natječajem.  

J. Kundija – Gradiček – samo je bitno pogledati u Registru udruga kada je bila zadnja 

Skupština te kada se napravila promjena. Također, treba pogledati i u Registru neprofitnih 

organizacija. 

Pročelnica – oni nisu brisani iz Registra udruga. Nama je dokaz da su oni upisani u Registar 

udruga, znači moraju nam dostaviti dokaz da su predali financijska izvješća, što su i napravili. 

Ne znam na koji način onda oni predaju financijska izvješća za proteklu godinu, ako nisu 

pravno posloženi kako treba. 

J. Kundija – Gradiček – jedan primjer, kod mene nema pravo glasa udruga koja nije 

napravila sve kako treba, bez obzira što su oni upisani u Registru udruga. 
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Pročelnica – to je nešto sasvim drugo. Mi imamo Pravilnik o financiranju javnih potreba od 

interesa za opće dobro koje provode udruge na području Općine Maruševec, te se od udruga 

traži sve ono što je u Pravilniku navedeno, znači da  je udruga upisana u Registar udruga i 

RNO. 

Predsjednik – u Registru udruga piše 19.01.2018. održana Redovna skupština, 16.05.2019. 

održana Izborna skupština, 13.01.2020. održana Izvanredna skupština i nakon toga nema 

ništa. 

Načelnik – kraj mandata je 16.05.2023. 

Predsjednik – da to je kraj mandata izabranom vodstvu, ali oni su mogli svake godine održati 

Skupštinu. 

Pročelnica – ali mi im ne provjeravamo održavanje Skupština, to provjerava Ured za udruge. 

J. Kundija-Gradiček – još samo jedna zamolba da se ažuriraju na web stranici isplate iz 

proračuna, jer je zadnja isplata vidljiva s 31.12.2022. godine, a barem jedanput mjesečno bi se 

to trebalo ažurirati. 

Načelnik – obavijestiti ćemo programera. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. 

ožujka 2023.g., 

2. Donošenje Odluke o dobitnicima javnih priznanja Općine Maruševec u 2023. godini, 

3. Donošenje Zaključka o oslobađanju Župe sv. Jurja mučenika Maruševec od plaćanja 

komunalnog doprinosa za izgradnju sakralnog objekta – kapele u Donjem Ladanju 

4. Informacije o proslavi Dana Općine Maruševec  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. 

ožujka 2023.g. 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 16. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. 

ožujka 2023. godine. 
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Točka  2. 

Donošenje Odluke o dobitnicima javnih priznanja Općine Maruševec u 2023. godini 

 

Predsjednik –Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja održalo je sastanak i pregledalo sve 

predložene kandidate te se predlaže Općinskom vijeću donošenje navedene Odluke. 

Načelnik – sve pristigle prijave na Javni poziv su bile pravovremene i Povjerenstvo je 

odlučilo da se svima prijavljenima dodijele nagrade i isto tako predlažem da se donese takva 

Odluka. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici J. Kundija-Gradiček, D. Kišić te predsjednik. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

         O  D  L  U  K  U 

                       O DOBITNICIMA JAVNIH PRIZNANJA OPĆINE 

                                      MARUŠEVEC U 2023. GODINI 
 

Članak 1. 

Ovom Odlukom određuju se dobitnici javnih priznanja Općine Maruševec u 2023. godini. 

           

Članak 2. 

Nagrada Općine Maruševec za iznimna dostignuća u proteklom razdoblju dodjeljuje se: 

 

- LANI KROG – za osvojenu brončanu medalju na 19. Međunarodnoj prirodoslovnoj 

olimpijadi mladih (International Junior Science Olympiad – IJSO) 

- ROKU PODSEČKI – za postignute izvanredne rezultate na plesnim natjecanjima u 

zemlji i svijetu. 

 

Članak 3. 

Nagrada Općine Maruševec za doprinos ugledu i promociji Općine Maruševec u zemlji i 

svijetu dodjeljuje se: 

- posthumno MIROSLAVU CMUK radi iznimnog doprinosa književnosti i književnom 

stvaralaštvu. 

 

Članak 4. 

Plaketa Općine Maruševec dodjeljuje se: 

 

- DRAGUTINU PREKUPEC - za izniman doprinos u obrani domovine i stvaranju 

Republike Hrvatske 

- ARMINU VARGI – za izniman doprinos razvoju i unapređenju vatrogastva na 

području Općine Maruševec 
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- VATROGASNOJ ZAJEDNICI OPĆINE MARUŠEVEC – povodom 30. obljetnice 

rada i postojanja.  

Članak 5. 

Zahvalnicu Općine Maruševec primaju svi učenici i mentori Osnovne škole „Gustav Krklec“ 

Maruševec koji su sudjelovali na svim razinama natjecanja u školskoj godini 2022/2023. 

prema popisu dostavljenom od strane škole, a koji se nalazi u prilogu Odluke i čini njezin 

sastavni dio. 

 

Članak 6. 

Osim zahvalnica iz članka 5., za sve učenike i mentore koji su sudjelovali na natjecanjima 

organizirat će se jednodnevni izlet u toku kalendarske godine, kao nagrada za postignute 

rezultate, te uloženi trud i rad. 

 

 

Članak 7. 

Javna priznanja utvrđena ovom Odlukom izraditi će se u obliku utvrđenom Odlukom o javnim 

priznanjima Općine Maruševec, a uručiti će se dobitnicima na svečanoj sjednici prigodom 

Dana Općine Maruševec, a zahvalnice učenicima i mentorima uručiti će se na posebnom 

prijemu za učenike i mentore. 

 

 

Članak 8. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Zaključka o oslobađanju Župe sv. Jurja mučenika Maruševec od plaćanja 

komunalnog doprinosa za izgradnju sakralnog objekta – kapele u Donjem Ladanju 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku 

Načelnik – primili smo zamolbu Župe sv. Jurja mučenika za oslobođenje od plaćanja 

komunalnog doprinosa za izgradnju sakralne građevine kapele u Donjem Ladanju. Radi se o 

obvezi plaćanja komunalnog doprinosa u ukupnom iznosu od 409,71 eura. Predlažem da 

prihvatimo ovu zamolbu, nisu u pitanju neka velika sredstva, te bi time pokazali da želimo da 

Župa izgradi kapelu u Donjem Ladanju. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  
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Z A K L J U Č A K 

I 

Župa sv. Jurja mučenika iz Maruševca 2 kao investitor gradnje građevine od interesa za 

Općinu Maruševec u potpunosti se oslobađa obveze plaćanja izračunatog komunalnog 

doprinosa za građenje građevine javne i društvene namjene (vjerska ustanova), 2. b skupine – 

kapela i pomoćna zgrada (sanitarni blok) na postojećoj građevnoj čestici 1492/3 k.o. Donje 

Ladanje, Ulica Vladimira Nazora, Donje Ladanje. 

 

II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec, da sukladno točki I ovog Zaključka 

izda Župi sv. Jurja mučenika Rješenje o potpunom oslobađanju obveze plaćanja komunalnog 

doprinosa za građenje građevine javne i društvene namjene (vjerska ustanova), 2. b skupine – 

kapela i pomoćna zgrada (sanitarni blok) na postojećoj građevnoj čestici 1492/3 k.o. Donje 

Ladanje, Ulica Vladimira Nazora, Donje Ladanje. 

 

III 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

Točka 4. 

Informacije o proslavi Dana Općine Maruševec 

 

 

Načelnik – kao što znate bliži nam se obilježavanje  Dana općine, kao i prošle godine biti će 

višednevni program proslave. U srijedu 19. travnja započinjemo sa prijemom novorođene 

djece, zatim potpisivanje ugovora s udrugama za financiranje programa i projekata. U 

četvrtak 20. travnja  organiziran je prijem za učenike i mentore škole koji su sudjelovali na 

natjecanjima. U petak 21. travnja u 17 sati je termin svečane sjednice. Svečanoj sjednici će se 

na naš poziv odazvati i visoki gost, predsjednik Republike Hrvatske gospodin Zoran 

Milanović. U subotu 22. travnja u jutarnjim satima predviđeno je natjecanje u streljaštvu u 

organizaciji streljačkog kluba „Metalac“, a u 19 sati u školsko-sportskoj dvorani biti će 

predstava „Čudo“, a u večernjim satima ispred općinske zgrade biti će koncert Duška Kuliša. 

U nedjelju 23. travnja na samo Jurjevo, obilježavanje počinje u 7:30 h svetom misom, nakon 

toga u 10:30 h polaganje vijenaca na spomen obilježju kod župne crkve, te u 11 h sveta misa. 

Usporedno s tim početi će kićenje Jure zelenog, a povorka će krenuti nakon svete mise, 

između 11:45 i 12 sati prema Jurketincu gdje će se zapaliti krijes i biti će održano druženje. 

Program se nastavlja u petak 28. travnja u 19 h u školsko-sportskoj dvorani kada će se održati 

prva večer Dana folklora u Maruševcu, a druga večer će se održati u subotu 29. travnja u 19 

sati. U nedjelju 30. travnja u jutarnjim satima biti će svečano otvorenje novouređenih 

prostorija društvenog doma u Druškovcu, a nakon toga će uslijediti općinski kup u malom 

nogometu.  

 

U raspravi su sudjelovali predsjednik, načelnik i vijećnik T. Buden. 
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Sjednica je završila u 19:40 sati. 

                 

 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                                                            PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

        Mihaela Košić                                                                                 Damir Šprem   


